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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  15/2014  

ΑΠΟΦΑΣΗ  404/2014  

 
Στην Καλαμάτα σήμερα, τη 15η  Σεπτεμβρίου 2014, ημέρα Δευτέρα και ώρα 8:00 μ.μ., στο 
Αμφιθέατρο «Αλέξανδρος Κουμουνδούρος», συνέρχεται στη 15η/2014 συνεδρίαση το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας, μετά την με αριθμ. πρωτ. 52042/10-9-2014 
πρόσκληση της κας Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος οι κ.κ. : 1) Οικονομάκου Μαρία, 
Πρόεδρος του Σώματος, 2) Αδαμόπουλος Ιωάννης, 3) Αλούπης Παναγιώτης, 4) Αντωνόπουλος 
Μιχαήλ, 5) Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 6) Βγενής Χαράλαμπος, 7) Βεργινάδη Μαρία, 8) 
Βεργόπουλος Δημήτριος, 9) Βουτσής Γεώργιος, 10) Γεωργακίλας Κων/νος (προσέλευση στην 
υπ’ αριθμ. 404 απόφαση), 11) Γιαννόπουλος Παναγιώτης, 12) Γυφτέας Ηλίας, 13) 
Δημητρούλιας Γεώργιος, 14) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 15) Θεοφιλόπουλος Ιωάννης, 16) 
Καμβυσίδης Ιωάννης, 17) Καντζιλιέρη Χριστίνα - Ελευθερία, 18) Καραγιάννης Ανδρέας, 19) 
Καρατζέας Παναγιώτης, 20) Καρβέλης Γεώργιος, 21) Κουτίβας Ηλίας, 22) Λιάππα Χρυσή, 23) 
Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος, 24) Μαρινάκης Σαράντος, 25) Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 26) 
Μπάκας Ιωάννης, 27) Μπασακίδης Νικόλαος, 28) Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου 
Αναστασία, 29) Μπεχράκης Σταμάτης,  30) Μπουζιάνης Παύλος, 31) Μπούχαλης Δημήτριος, 
32) Μπρεδήμας Θεόδωρος, 33) Νιάρχος Αναστάσιος, 34) Οικονομάκος Δημήτριος, 35) Πολίτης 
Δημήτριος, 36) Σταματόπουλος Ευστάθιος, 37) Φάβας Γεώργιος, 38) Φαββατάς Δημήτριος και 
39) Χριστόπουλος Ιωάννης.  
 

Δεν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόμιμα οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. 1) Δημόπουλος 
Δημήτριος και 2) Ντίντα Παναγιώτα.   
 
Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης: 
 
 Η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Καλαμάτας κα Φοίφα Τασία, η 

οποία παραβρίσκεται στη συνεδρίαση.  
 
 Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Τοπικής Κοινότητας Αρφαρών κ. Φέστας Κωνσταντίνος, ο 

οποίος δεν παραβρίσκεται στη συνεδρίαση.  
 
 Οι εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων:  

1) Λαδά κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ και 2) Πολιανής κ. Μουτσιούλας Ιωάννης, οι οποίοι   
παραβρίσκονται στη συνεδρίαση.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, η Πρόεδρος του Σώματος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από την Πρόεδρο του Σώματος για συζήτηση το 10ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο : 

Τροποποίηση των με αριθμ. 329/2012 και 54/2013 αποφάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Καλαμάτας για την πρόσληψη προσωπικού, δύο (2) Νοσηλευτών/τριών κατηγορίας ΠΕ/ΤΕ, με 
σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου, για την υλοποίηση της πράξης με τίτλο «Πρόγραμμα 

πρόληψης καρδιαγγειακών νοσημάτων και προαγωγής της υγείας των πολιτών με αξιοποίηση 
των εφαρμογών τηλεϊατρικής». 

 
Η από 11-9-2014 εισήγηση της Διεύθυνσης Διοικητικών του Δήμου Καλαμάτας έχει αναλυτικά 
ως εξής:  
 
Θέμα : Τροποποίηση των με αριθμ. 329/2012 και 54/2013 αποφάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας για την πρόσληψη προσωπικού, δύο 
(2) Νοσηλευτών/τριών κατηγορίας ΠΕ/ΤΕ, με σύμβαση εργασίας 
ορισμένου χρόνου, για την υλοποίηση της πράξης με τίτλο «Πρόγραμμα 
πρόληψης καρδιαγγειακών νοσημάτων και προαγωγής της υγείας των 
πολιτών με αξιοποίηση των εφαρμογών τηλεϊατρικής). 

 

Έχοντας υπόψη:  

1. Τη με αρ. πρωτ. 1101/2/-4/-2012 απόφαση ένταξης του Γενικού Γραμματέα στο 
Επιχειρησιακό Πρόγραμμα  με τίτλο «Πρόγραμμα πρόληψης καρδιαγγειακών νοσημάτων 
και προαγωγής της υγείας των πολιτών με αξιοποίηση εφαρμογών τηλεϊατρικής» με 
κωδικό MIS 374619. 

2. Τη με αρ. 329/2012 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για την πρόσληψη 
προσωπικού  με σύμβαση μίσθωσης έργου, επτά (7) ατόμων των ειδικοτήτων που 
αναφέρονται στην παρούσα απόφαση, για την υλοποίηση της παραπάνω πράξης. 

3. Τη με αρ. πρωτ. ΑΣΕΠ 12372/22-10-2012 βεβαίωση του ΑΣΕΠ με την οποία εγκρίνεται 
η σύναψη μίσθωσης έργου προσωπικού, που θα προσληφθεί από το Δήμο Καλαμάτας, 
καθότι δεν υποκρύπτεται σχέση εξαρτημένης εργασίας. 

4. Τη με  αριθ. οικ. 47860/21-12-2012 έγκριση του Υπουργείου Εσωτερικών, πρόσληψης 
προσωπικού με σύμβαση μίσθωσης έργου, με την οποία εγκρίθηκε η πρόσληψη και η 
απασχόληση τεσσάρων (4) ατόμων με σύμβαση μίσθωσης έργου, έως ένα (1) έτος, με 
δυνατότητα ανανέωσης μέχρι την ολοκλήρωση του προγράμματος. 

5. Το με αρ. 4763/25-1-2013 έγγραφο της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης και 
Ευρωπαϊκών θεμάτων, με το οποίο προτείνεται η πλήρωση τεσσάρων (4)  ατόμων των  
εξής ειδικοτήτων: έναν (1) Ειδικό Καρδιολόγο με εμπειρία σε εφαρμογές τηλεϊατρικής/ 
τηλεκαρδιολογίας, έναν (1) Ειδικό Ιατρό (Παθολόγο, Καρδιολόγο ή Γενικό Ιατρό) και 
δύο (2) Νοσηλευτές, με σύμβαση μίσθωσης έργου για δώδεκα (12) μήνες.  

6. Τις διατάξεις του άρθρου 6 του Ν. 2527/97, όπως τροποποιήθηκε από τις διατάξεις του 
άρθρου 10 του Ν. 3812/2009, για την πρόσληψη προσωπικού με σύμβαση μίσθωσης 
έργου. 

7. Τη με αρ. 54/2013 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την οποία το Δημοτικό 
Συμβούλιο ενέκρινε την πρόσληψη τεσσάρων (4) ατόμων, με σύμβαση μίσθωσης έργου 
για δώδεκα (12) μήνες ειδικότητας ενός (1) Ειδικού Καρδιολόγου, με εμπειρία  σε 
εφαρμογές τηλεϊατρικής / τηλεκαρδιολογίας, ενός (1) Ειδικού  Ιατρού (Παθολόγου, 
Καρδιολόγου ή Γενικού Ιατρού) και δύο (2) Νοσηλευτών, οι δαπάνες μισθοδοσίας των 
οποίων καλύπτονται από το χρηματοδοτούμενο πρόγραμμα με τίτλο «Πρόγραμμα 
πρόληψης καρδιαγγειακών νοσημάτων και προαγωγής της υγείας των πολιτών με 
αξιοποίηση των εφαρμογών τηλεϊατρικής», και η οποία απόφαση εγκρίθηκε με την με 
αρ. Πρωτ. 7989/1050/11-3-2013 (ΑΔΑ: ΒΕ3ΟΡ1Φ-ΖΓΟ) απόφαση Γενικού Γραμματέα 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου.  
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8. Τη με αρ. 22789/26-4-2013 Ανακοίνωση ΣΜΕ 1/2013 για την πρόσληψη με σύμβαση 
μίσθωσης έργου, διάρκειας ενός (1) έτους, συνολικά τεσσάρων (4) ατόμων για την 
υλοποίηση του συγχρηματοδοτούμενου Προγράμματος «Πρόγραμμα πρόληψης 
καρδιαγγειακών νοσημάτων και προαγωγής της υγείας των πολιτών με αξιοποίηση των 
εφαρμογών τηλεϊατρικής» με κωδικό MIS 374619, του Επιχειρησιακού Προγράμματος  
«Ανάπτυξη Ανθρώπινου Δυναμικού 2007-2013» του Δήμου Καλαμάτας, και 
συγκεκριμένα ενός (1) Ειδικού Καρδιολόγου, με εμπειρία  σε εφαρμογές τηλεϊατρικής / 
τηλεκαρδιολογίας, ενός (1) Ειδικού  Ιατρού (Παθολόγου, Καρδιολόγου ή Γενικού 
Ιατρού), ενός (1) ατόμου ειδικότητας ΠΕ Νοσηλευτών και  ενός (1) ατόμου ειδικότητας 
ΤΕ Νοσηλευτών, με τα αντίστοιχα απαιτούμενα προσόντα (τυπικά και τυχόν πρόσθετα), 
τα οποία και προσδιορίζονται στον ΠΙΝΑΚΑ Β της ανακοίνωσης. 

9. Τους πίνακες κατάταξης & βαθμολογίας  υποψηφίων των κατηγοριών 1) ΠΕ Ειδικού 
Καρδιολόγου  με εμπειρία  σε εφαρμογές τηλεϊατρικής / τηλεκαρδιολογίας (ΑΔΑ: 
ΒΕΖΚΩΕΕ-ΔΙΠ) 2) ΠΕ Ειδικού  Ιατρού (Παθολόγου, Καρδιολόγου ή Γενικού Ιατρού) 
(ΑΔΑ: ΒΕΖΚΩΕΕ-6Δ6), 3) ΠΕ Νοσηλευτών (ΑΔΑ: ΒΕΖΚΩΕΕ-ΣΡ6) και 4) ΤΕ Νοσηλευτών 
(ΑΔΑ: ΒΕΖΚΩΕΕ-Χ7Π). 

10. Τη με αρ. 228/48277/8-8-2013 (ΑΔΑ: ΒΛΩ1ΩΕΕ-ΖΣΤ) απόφαση Δημάρχου Καλαμάτας 
πρόσληψης των τεσσάρων (4) ατόμων σύμφωνα με τους ανωτέρω πίνακες κατάταξης & 
βαθμολογίας.   

11. Τις αρνητικές απαντήσεις για πρόσληψής τους, όλων των επιτυχουσών, κατά σειρά 
προτεραιότητας, νοσηλευτριών κατηγορίας ΠΕ και ΤΕ, επικαλούμενες προφορικά ότι 
δεν είχαν δικαίωμα να συνάψουν σύμβαση μίσθωσης έργου, είτε με υπεύθυνη δήλωση, 
είτε με τηλεφωνική αρνητική απάντηση, σε έγγραφα προσκλήσεις που τους είχαν 
αποσταλεί από την υπηρεσία μας,  σύμφωνα με τα αρ. πρωτ. Δήμου 14574/17-3-2014, 
14573/17-3-2014, 24187/2-5-2014, 37551/27-6-2014, 44622/4-8-2014, 48994/26-
8-2014 έγγραφα και υπεύθυνες δηλώσεις αντίστοιχα. 

12. Τις με αριθμ. πρωτ. 7768/12-02-2014 (ΑΔΑ: ΒΙΡΝΩΕΕ-1ΑΠ) και 15411/20-3-2014 
(ΑΔΑ: ΒΙΞ4ΩΕΕ-Ι64) συμβάσεις μίσθωσης έργου με τους ιατρούς κ.κ. Σταφυλά 
Παναγιώτη του Χρήστου και Πουλικαράκου Παναγιώτη του Παρασκευά, αντίστοιχα. 

13. Την ανάγκη πρόσληψης, οπωσδήποτε, δύο (2) νοσηλευτών/τριών για την υλοποίηση 
του Προγράμματος   

Εισηγούμαστε 

Ι. Την τροποποίηση των με αριθμ. 329/2012 και 54/2013 αποφάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Καλαμάτας και την πρόσληψη των δύο (2) νοσηλευτών/τριών κατηγορίας 
ΠΕ/ΤΕ, με αλλαγή του καθεστώτος εργασιακής σχέσης, από σύμβαση μίσθωσης έργου, 
σε   σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρ. 21 του Ν. 
2190/1994, διάρκειας ενός (1) έτους, με δυνατότητα  ανανέωσης έως την λήξη του 
προγράμματος.  

ΙΙ. Την εξουσιοδότηση του κ. Δημάρχου, για τις παραπέρα νόμιμες ενέργειες 
(αίτημα αλλαγής της σχέσης εργασίας, προς το Υπουργείο Εσωτερικών, μέσω 
της αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδος και Ιονίου, 
για έγκριση από την ΠΥΣ 33/2006) κλπ. 

ΙΙΙ. Οι δαπάνες μισθοδοσίας του προσωπικού αυτού καλύπτονται από το 
χρηματοδοτούμενο πρόγραμμα με τίτλο «Πρόγραμμα πρόληψης 
καρδιαγγειακών νοσημάτων και προαγωγής της υγείας των πολιτών με 
αξιοποίηση των εφαρμογών τηλεϊατρικής» και θα βαρύνουν τον Κ.Α. 
70.02.7341.015 του δημοτικού προϋπολογισμού οικον. έτους 2014 και 
επόμενα. 

 
Η Διευθύντρια Διοικητικών 

Αθανασία Ιντζέ 
Ο Αντιδήμαρχος 

Παναγιώτης Γιαννόπουλος 
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Η εισήγηση του Αντιδημάρχου Καλαμάτας κ. Γιαννόπουλου καθώς και η διαλογική συζήτηση 
που διεξάγεται επί του θέματος έχουν αναλυτικά ως εξής:  

 
Ο κ. Γιαννόπουλος έχει το λόγο. 

 
Καλησπέρα και από εμένα. Να πω ότι το συγκεκριμένο θέμα αφορά ένα 
πρόγραμμα πρόληψης ιατρικής καρδιαγγειακών παθήσεων που τρέχει στο 

Δήμο μας τον τελευταίο καιρό. Πρόκειται για δύο αποφάσεις, η 329/2012 και η 54/2013, για 
τις οποίες το Σώμα έχει ψηφίσει το διορισμό η πρώτη επταμελούς επιτροπής αποτελούμενη 
από τρεις γιατρούς και τέσσερις νοσηλεύτριες, η δεύτερη τετραμελούς επιτροπής, δύο 
νοσηλεύτριες και δύο γιατρούς για να τρέξουν αυτό το πρόγραμμα. Όντως υπήρξε ο διορισμός 
των δύο γιατρών και των δύο νοσηλευτριών, δυστυχώς με τη συγκεκριμένη σύμβαση 
μίσθωσης έργου που υπήρχε για το νοσηλευτικό προσωπικό, τις δύο νοσηλεύτριες, καθώς και 
τις αναπληρωματικές τους παραιτήθηκαν όλες, γιατί για οικονομικούς λόγους δεν τους 
συνέφερε το πρόγραμμα και καταλήξαμε ουσιαστικά να έχουμε τους δύο γιατρούς που το 
τρέχουν αυτό το πρόγραμμα, ένας στη Θεσσαλονίκη που ουσιαστικά είναι ο συντονιστής της 
τηλεϊατρικής και έναν εδώ δικό μας καρδιολόγο.  
Αυτό που εισηγούμαστε είναι αλλαγή του καθεστώτος της εργασιακής σχέσης και πρόσληψη 
δύο νοσηλευτριών ΠΕ και ΤΕ και από σύμβαση μίσθωσης έργου να γίνει σύμβαση εργασίας 
ορισμένου χρόνου για ένα έτος με δυνατότητα ανανέωσης.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μάκαρης. 

 
Καταρχήν θα θέλαμε να μας εξηγήσετε, τι ακριβώς είναι αυτό το πρόγραμμα 
τηλεϊατρικής. Αν το γνωρίζετε μπορείτε να μας το εξηγήσετε, αν δεν το γνωρίζετε 

να σας πω εγώ τι ακριβώς περιλαμβάνει γιατί ασχολήθηκα με το θέμα.  
Το γνωρίζετε; Μπορείτε να μας πείτε τι ακριβώς περιλαμβάνει; 

 
Μίλησα με τον συνάδελφο εδώ που το τρέχει πρόγραμμα, τον κ. 
Πουλικαράκο, ουσιαστικά γίνονται κάποιες μετρήσεις αρτηριακής πίεσης, 

σακχάρου, χοληστερίνης, τριγλυκεριδίων και κάποιων άλλων μετρήσεων όπως ξέρετε κι εσείς 
πολύ καλά, βγαίνει κάποιο σκορ συγκεκριμένο και πάνω σε αυτό, με τη βοήθεια της 
τηλεϊατρικής, βγαίνει ένα τελικό σκορ που μιλάει ουσιαστικά για τις καρδιαγγειακές παθήσεις 
και τον κίνδυνο που υπάρχουν στον πληθυσμό. Το πρόγραμμα τρέχει ήδη μόνο από τον 
συνάδελφο γιατρό δυστυχώς, και αυτό που θα θέλαμε για να πάει λίγο πιο γρήγορα, γιατί 
υπάρχουν και καταληκτικές ημερομηνίες, είναι να βοηθηθεί από τις δύο νοσηλεύτριες που 
κουβεντιάζουμε.  

 
Να σας πω λιγάκι τι συνέλεξα για το πρόγραμμα αυτό έτσι όπως το εφαρμόζετε. 
Καταρχήν να ξεκινήσουμε με την έννοια της τηλεϊατρικής γιατί αναφέρατε την 

τηλεϊατρική. Τηλεϊατρική είναι ιατρική από απόσταση, και πού αυτό γίνεται, πού 
χρησιμοποιείται; Είναι παροχή υπηρεσιών υγείας σε απομακρυσμένες περιοχές, πράγμα το 
οποίο δεν γίνεται εδώ πέρα στο συγκεκριμένο πρόγραμμα.  
Στο συγκεκριμένο πρόγραμμα τι ακριβώς γίνεται; Καταγράφονται κάποια σωματομετρικά 
στοιχεία, το βάρος, το ύψος, ο κορεσμός του οξυγόνου, η χοληστερίνη, το σάκχαρο, και ενίοτε 
το καρδιογράφημα. Όλα αυτά τα στοιχεία μπαίνουν σε έναν υπολογιστή και με έναν  
αλγόριθμο υπολογίζεται ο δείκτης καρδιαγγειακού κινδύνου, δηλαδή πόσο είναι πιθανό κάποιος 
να πάθει έμφραγμα ή εγκεφαλικό στην πενταετία. Αυτό είναι κάτι πολύ εύκολο, δηλαδή μπορεί 
να το κάνει ο καθένας μας, βάζοντας τα προαναφερόμενα στοιχεία σε ένα πρόγραμμα το οποίο 
είναι δωρεάν και μπορεί να το βρει οποιοσδήποτε και στην Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία και 
στην Ευρωπαϊκή Καρδιολογική Εταιρεία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  
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Να πούμε ότι η μεταφορά, έτσι όπως έχει δομηθεί το πρόγραμμα, περιλαμβάνει έναν γιατρό ο 
οποίος βρίσκεται στη Θεσσαλονίκη και αναλύει το καρδιογράφημα και έναν γιατρό ο οποίος 
βρίσκεται εδώ πέρα ο οποίος τυχαίνει να είναι καρδιολόγος. Δηλαδή κάνουμε το 
καρδιογράφημα εδώ από καρδιολόγο και ύστερα το στέλνουμε στη Θεσσαλονίκη να μας το 
γνωματεύσει ότι είναι καλά; Νομίζω ότι εδώ πέρα το σύστημα αυτό πάσχει. Υπολογίζεται αυτός 
ο καρδιακός κίνδυνος. Ας πούμε ότι έχει 5% κάποιος να παρουσιάσει ένα έμφραγμα ή 
καρδιαγγειακό επεισόδιο.  
Το ερώτημα που δεν απαντάται σε αυτού του είδους του προγράμματος είναι, καρδιολογικώς, 
είναι καλά ο ασθενής; Δεν απαντάται γιατί δεν γίνεται μία ολοκληρωμένη μελέτη. Παίρνουμε 
κάποια στοιχεία, υπολογίζουμε ένα σκορ, μεταδίδουμε το καρδιογράφημα από τον γιατρό εδώ 
πέρα που είναι καρδιολόγος σε έναν άλλον καρδιολόγο στη Θεσσαλονίκη, ο άλλος ο 
καρδιολόγος ……...  
 
ΦΩΝΗ: ……………….. (δεν ακούγεται) 

 
Νομίζω ότι έγινε κατανοητό.  
Να πούμε ότι το συγκεκριμένο καρδιογράφημα δεν είναι το συμβατικό οπότε δεν 

μπορεί να χρησιμοποιηθεί για την πλήρη εξέταση του ασθενούς, δεν γίνεται 
υπερηχοκαρδιογράφημα, δηλαδή δεν ολοκληρώνεται ο καρδιολογικός έλεγχος. Τα kit που 
χρησιμοποιούνται έχουν τις ατέλειές τους, γιατί ένα φορητό kit πάντα έχει ατέλειες, 
διαφορετικά είναι να πας σε ένα εργαστήριο να κάνεις την εξέτασή σου και διαφορετικά είναι 
να την κάνεις μέσω φορητής συσκευής.  
Το κόστος αυτού του προγράμματος ποιο είναι; Το γνωρίζετε; Να σας πω. Είναι 105.000 €. 
Πόσοι άνθρωποι έχουν εξεταστεί με αυτό το πρόγραμμα, γνωρίζετε; Θα μου απαντήσετε ναι.  
Τι θα μπορούσε να γίνει με αυτά τα χρήματα. Θα μου πείτε ότι είναι ένα πρόγραμμα ΕΣΠΑ, αν 
το θέλουμε το παίρνουμε αν δεν θέλουμε δεν το παίρνουμε, αλλά ως βάση αυτό το γεγονός να 
κάνουμε ένα πρόγραμμα ΕΣΠΑ, μόνο και μόνο επειδή υπάρχει και να το χρησιμοποιούμε εμάς 
μας βρίσκει αντίθετους. Θα μπορούσε, για παράδειγμα, να είχε πάει με το ΕΣΠΑ, να είχατε 
πάρει το άλλο πρόγραμμα που αναφέρεται στα κέντρα πρόληψης υγείας, τα οποία 
αναφέρονται σε εργαστηριακές εξετάσεις που αναφέρονται σε μία σειρά παθήσεων όχι μόνο 
για την καρδιά, αναφέρονται για τον καρκίνο, είναι πολύ μεγαλύτερου εύρους και ήδη 
υπάρχουν αρκετές πόλεις οι οποίες έχουν πάρει αυτό το πρόγραμμα. Είναι το πρόγραμμα το 
οποίο είχαμε στο συνδυασμό, το είχαμε παρουσιάσει στο πρόγραμμά μας, από εκεί και πέρα θα 
σας το δώσω και θα σας το προτείνω να το υλοποιήσετε και εσείς, γιατί είναι σημαντικό 
πρόγραμμα, λέγεται «Πρόληψη μέσω των Δήμων». 
Αυτά ήθελα να πω, και όσον αφορά, να πούμε και μια γενικότητα, αντίθετα δεν υπάρχουν 
στην Καλαμάτα, στα δημοτικά ιατρεία ό,τι υπάρχουν στα άλλα δημοτικά ιατρεία που ξέρουμε, 
υπάρχουν αρκετοί εθελοντές ……………. 

 
Θα τα πούμε κάποια άλλη στιγμή κ. Μάκαρη. 
 

Ολοκληρώνω, ολοκληρώνω κα Πρόεδρε, απλά δεν μπορούμε να απαντήσουμε 
............ 

 
ΦΩΝΗ: …………………….. (δεν ακούγεται)  

 
Δεν κατάλαβα, ναι εντάξει, αφήστε με να μιλήσω. 
Όσον αφορά λοιπόν τα δημοτικά ιατρεία πρέπει να φτιαχτούν δημοτικά ιατρεία 

γιατί στην περίοδο οικονομικής κρίσης στην οποία ζούμε, αντίστοιχα δεν δουλεύουν οι 
πρωτοβάθμιες Υπηρεσίες Υγείας, δεν δουλεύουν, βλέπετε στο «ΠΕΔΥ»  στην Καλαμάτα αν 
είναι πλήρως εξοπλισμένο και επανδρωμένο, αν έχει όλες τις ειδικότητες, αν λείπει ή όχι 
ιατροτεχνολογικός εξοπλισμός.  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  
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Η γνώμη μου είναι ότι πρέπει ο Δήμος να συνεργαστεί με το Κοινωνικό Ιατρείο, με εθελοντές 
έτσι ώστε κάλλιστα να έχουμε μία καλύτερη κάλυψη του πληθυσμού, ειδικά, επαναλαμβάνω, 
στην εποχή της οικονομικής κρίσης που ζούμε.  
Εμείς, βεβαίως, θα ψηφίσουμε υπέρ γιατί δεν θέλουμε να είμαστε αντίθετοι στο πρόγραμμα, 
αλλά εκφράζουμε τη συνολική αγωνία μας για το πού πηγαίνει η υγεία σήμερα και όπως είναι 
και το αντίστοιχο ψήφισμα, το οποίο έχουμε ήδη καταθέσει και θα σας το διαβάσουμε στη 
συνέχεια. 

 
Ευχαριστούμε πολύ, κ. Μάκαρη.  
Ο κ. Οικονομάκος.  

 
Εμείς είχαμε καταψηφίσει και την προηγούμενη φορά στο συγκεκριμένο 
πρόγραμμα για τους εξής λόγους:  

Πρώτον, η πρόληψη και η τηλεϊατρική δεν μπορεί να είναι στους Δήμους. Είπε ο κ. Δήμαρχος 
προηγουμένως ότι δεν μπορούμε να αντικαταστήσουμε την υγεία και τις δομές του κράτους. 
Ναι, αλλά αυτό πάμε να κάνουμε τώρα. Παίρνουμε ουσιαστικά ένα πρόγραμμα για να 
αντικαταστήσουμε το κράτος. Αυτά είναι δουλειά του Υπουργείου Υγείας, σε συνεργασία με τα 
νοσοκομεία όπως πρέπει να έρθει και να το κάνει, και όχι να ανακατεύεται ο Δήμος, δεν έχει 
καμία δουλειά η αρμοδιότητα η τοπική διοίκηση.  
Δεύτερον,  εντάσσεται σε αυτό που θέλει η Ευρωπαϊκή Ένωση και η κυβέρνηση, δηλαδή 
κομμάτια της δημόσιας υγείας να πηγαίνουν σε ιδιώτες και να τα χρυσοπληρώνουμε, είτε μέσω 
του Δήμου, είτε μέσα από τις τσέπες των δημοτών.  
Τρίτον, εδώ μυρίζει ότι είναι ένα πρόγραμμα που έχει φτιαχτεί για να εξυπηρετήσει αυτούς 
τους συλλόγους, να εξυπηρετηθούν συγκεκριμένοι άνθρωποι και ο Δήμος ουσιαστικά είναι 
μεσολαβητής, μέσω του προγράμματος για να μπορέσει να υλοποιηθεί. 
Άρα, τι δουλειά έχουμε εμείς να μπλέξουμε σε τέτοιου είδους μονοπάτια;  
Και ένα τέταρτο είναι το εργατικό κομμάτι, δίμηνα, τετράμηνα, εξάμηνα, έχουμε και άλλο θέμα 
μετά, λες και οι ανάγκες είναι μόνο για δίμηνο ή για τετράμηνο ή για εξάμηνο, ή ο εργαζόμενος 
μπορεί να δουλέψει για δίμηνο, τετράμηνο και για εξάμηνο, η νοσηλεύτρια ή ο γιατρός και να 
ζήσει την οικογένειά του με αυτού του είδους την εργασία, και εμείς να το νομιμοποιούμε αυτό 
ή να συμφωνούμε.  
Με βάση αυτά λοιπόν καταψηφίζουμε.  

 
Ο κ. Μπρεδήμας για την «ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ».  
 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Ο κ. Χριστόπουλος. 
 
Κανένας δεν αμφιβάλει, ότι αυτά τα μέτρα σε ένα μεγάλο και τόσο 
ευαίσθητο ζήτημα, όπως είναι η υγεία, είναι αποσπασματικά και δεν υπάρχει 

ένας κεντρικός σχεδιασμός που να υπάρχει δωρεάν υγεία προς όλους.  
Εμείς είχαμε ψηφίσει την εισήγηση, τη συγκεκριμένη έστω και με αυτό το αποσπασματικό 
μέτρο σε μία δύσκολη εποχή και την τροποποίηση ψηφίζουμε, συγκεκριμένα δηλαδή, η 
εισήγηση είναι συγκεκριμένη, η ψηφοφορία είναι συγκεκριμένη, υπάρχει η απόφαση του 
προηγούμενου Δημοτικού Συμβουλίου που είχαμε ψηφίσει υπέρ και ψηφίζουμε και υπέρ της 
τροποποίησης. 

 
Ευχαριστώ τον κ. Χριστόπουλο.  
Κύριε Βουτσή; 

 
ΒΟΥΤΣΗΣ: Ψηφίζουμε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δημητρούλια; 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Και εμείς είμαστε υπέρ. 
 

Ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο. 
 
Εγώ κατανοώ τις θέσεις του κ. Οικονομάκου, τις ιδεολογικές του θέσεις, τις 
κατανοώ. Διαφωνώ βεβαίως αλλά τις καταλαβαίνω.  

Τι φέρνομε για να ψηφίσουμε σήμερα; Ή μάλλον να σας πω πρώτα για τη σκοπιμότητα του 
προγράμματος. Νομίζετε ότι μπορείς να πας να επιλέξεις πρόγραμμα; Χρειάζεται πολύ μεγάλος 
αγώνας δυστυχώς, δυστυχώς για να μπορέσεις να πάρεις ένα πρόγραμμα. Πήραμε, λοιπόν, 
αυτό το πρόγραμμα πριν από τρία χρόνια που αρχίζει με τη γραφειοκρατία να κυλάει τώρα και 
κάνουμε μία προσπάθεια, να ελέγξουμε ιδιαίτερα τα γεροντάκια της ορεινής ζώνης, πολλά από 
τα οποία έχουν προβλήματα, τα παιδιά τους είναι μακριά και μαζί με το πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ 
ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», με αυτές τις ηρωίδες οι οποίες μάχονται στα ορεινά χωριά, να κάνομε έναν 
στοιχειώδη έλεγχο της κατάστασης της υγείας τους, να ενημερώσουμε τα παιδιά τους, τους 
συγγενείς τους, να τους υποδείξουμε να πάνε στο νοσοκομείο.  
Τώρα από εκεί και πέρα αν αυτό γίνεται καλά ή αν θα μπορούσε να γίνει καλύτερα, πήραμε ένα 
πρόγραμμα αρκετών χιλιάδων ευρώ, το στελεχώσαμε με ειδικούς επιστήμονες, ώστε να έχουμε 
σε έναν βαθμό μία πληροφόρηση για την υγεία του πληθυσμού, ιδιαίτερα του φτωχού και του 
αδύνατου. Αυτά τα έχει ψηφίσει το προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, αφήστε τα.  
Τι ζητάμε σήμερα από εσάς, αγαπητοί συνάδελφοι; Επειδή δεν μπορέσαμε να προσλάβουμε 
νοσοκόμες, παρά την ανεργία που υπάρχει με το μπλοκάκι δεν ερχόταν, γιατί έπρεπε να 
προπληρώνουν φόρους και όλες αυτές τις ιστορίες. Ερχόμαστε λοιπόν σήμερα ύστερα από 
συνεννόηση με τις ελεγκτικές αρχές και λέμε να τις πάρουμε, προτείνουμε σε εσάς να 
ψηφίσετε να τις πάρουμε ως μισθωτές με σχέσεις εργασίας, μισθωτής εργασίας, ορισμένου 
χρόνου. Αυτό είναι το θέμα μας, δύο νοσοκόμες, να πάνε δίπλα στον καρδιολόγο, δίπλα στο 
όποιο σύστημα έχουμε, εννοώ δημοτικό ιατρείο, Διεύθυνση Πρόνοιας, Πρόγραμμα Βοήθειας 
στο Σπίτι και παρακάτω θα τους δώσουμε και ένα πολυμορφικό ιατρικό όχημα που έχουμε να 
πάνε στην Αλαγονία, στην Πολιανή, στα πάνω Αρφαρά, να ελέγξουν τον κόσμο, να μαζέψουν 
δεδομένα μήπως προλάβουμε και βοηθήσουμε καμία κατάσταση.  
Το θέμα μας δεν είναι η σκοπιμότητα. Την έχουμε ψηφίσει στο παρελθόν και τα Δημοτικά 
Συμβούλια έχουν συνέχεια. Να αλλάξουμε τις σχέσεις εργασίας δύο νοσοκόμων. Αυτό είναι το 
θέμα μας και σας παρακαλώ να το ψηφίσουμε για να τρέξει το πρόγραμμα, με τα προβλήματά 
του. Ασφαλώς, κ. Μάκαρη, δεν λύνει όλα τα προβλήματα, ούτε εγώ είπα ότι εμείς μπορούμε 
να υποκαταστήσουμε την πρόνοια και την υγεία που είναι δουλειά του κράτους. Εκεί είναι, 
αλλά τι να κάνουμε; 

 
Ευχαριστώ τον κ. Δήμαρχο.  
Προχωρούμε σε ψηφοφορία. Η πλειοψηφία ναι, ο «ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ-ΕΝΕΡΓΟΙ 

ΠΟΛΙΤΕΣ» ναι, η «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» …………… 
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Κατά.  

 
Η «ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» υπέρ, η ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ» υπέρ και η «ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» υπέρ.  

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης αφού λαμβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόμενα, καθώς και το αποτέλεσμα της σχετικής ψηφοφορίας, σύμφωνα με το 
οποίο:  
 
o ΥΠΕΡ τάσσονται οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των δημοτικών παρατάξεων 

¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨   
και  

ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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o ΚΑΤΑ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ,  

κατά πλειοψηφία,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 
 
Ι. Εγκρίνει την τροποποίηση των με αριθμ. 329/2012 και 54/2013 αποφάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας για την πρόσληψη των δύο (2) 
νοσηλευτών/τριών κατηγορίας ΠΕ/ΤΕ, για την υλοποίηση της πράξης με τίτλο 
«Πρόγραμμα πρόληψης καρδιαγγειακών νοσημάτων και προαγωγής της υγείας 
των πολιτών με αξιοποίηση των εφαρμογών τηλεϊατρικής», με αλλαγή του 
καθεστώτος εργασιακής σχέσης, από σύμβαση μίσθωσης έργου, σε σύμβαση 
εργασίας ορισμένου χρόνου, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρ. 21 του Ν. 
2190/1994, διάρκειας ενός (1) έτους, με δυνατότητα  ανανέωσης έως την λήξη 
του προγράμματος.  

 
ΙΙ. Εξουσιοδοτεί τον κ. Δήμαρχο, για τις παραπέρα νόμιμες ενέργειες (αίτημα 

αλλαγής της σχέσης εργασίας, προς το Υπουργείο Εσωτερικών, μέσω της 
αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδος και Ιονίου, για 
έγκριση από την ΠΥΣ 33/2006) κλπ. 

 
ΙΙΙ. Οι δαπάνες μισθοδοσίας του προσωπικού αυτού καλύπτονται από το 

χρηματοδοτούμενο πρόγραμμα με τίτλο «Πρόγραμμα πρόληψης 
καρδιαγγειακών νοσημάτων και προαγωγής της υγείας των πολιτών με 
αξιοποίηση των εφαρμογών τηλεϊατρικής» και θα βαρύνουν τον Κ.Α. 
70.02.7341.015 του δημοτικού προϋπολογισμού οικον. έτους 2014 και 
επόμενα. 

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Οικονομάκου Μαρία   1. Αδαμόπουλος Ιωάννης 

  2. Αλούπης Παναγιώτης  

  3. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  4. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 

  5. Βγενής Χαράλαμπος 

  6. Βεργινάδη Μαρία 

  7. Βεργόπουλος Δημήτριος  

  8. Βουτσής Γεώργιος  

  9. Γεωργακίλας Κων/νος  

  10. Γιαννόπουλος Παναγιώτης  

  11. Γυφτέας Ηλίας  

  12. Δημητρούλιας Γεώργιος  

  13. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  14. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης  
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  15. Καμβυσίδης Ιωάννης  

  16. Καντζιλιέρη Χριστίνα – Ελευθερία  

  17. Καραγιάννης Ανδρέας 

  18. Καρατζέας Παναγιώτης 

  19. Καρβέλης Γεώργιος 

  20. Κουτίβας Ηλίας  

  21. Λιάππα Χρυσή 

  22. Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος  

  23. Μαρινάκης Σαράντος 

  24. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 

  25. Μπάκας Ιωάννης  

  26. Μπασακίδης Νικόλαος  

  27. Μπελογιάννη– Θεοδωρακοπούλου Αναστασία  

  28. Μπεχράκης Σταμάτης  

  29. Μπουζιάνης Παύλος 

  30. Μπούχαλης Δημήτριος  

  31. Μπρεδήμας Θεόδωρος  

  32. Νιάρχος Αναστάσιος  

  33. Οικονομάκος Δημήτριος 

  34. Πολίτης Δημήτριος  

  35. Σταματόπουλος Ευστάθιος  

  36. Φάβας Γεώργιος  

  37. Φαββατάς Δημήτριος  

  38. Χριστόπουλος Ιωάννης  
 
 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα, 24 Σεπτεμβρίου 2014 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΜΑΡΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΥ 

 
  


